



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 19 SEPTEMBER 2022

ORDFÖRANDE :

Hanna Lonnestam Stokors

SEKRETERARE :

Jasmine Bahr

JUSTERARE :

Julia Persson



Dokumentdatum: 2022-09-19

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12.07

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Hanna Tönnesson Stefors vald till ordförande

Jasmine Bahr vald till sekreterare

Julia Persson vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Hanna Tönnesson Stefors, Karin Blom, Linh

Paul, Adrian Hultmark, Julia Persson, Jasmine Bahr,

Frida Dahlbäck, Simon Melin, Matilda Frejd

Medlemmar: Olivia Pilkvist, Emilia Lännevall

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

Lagt till två beslutspunkter.

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Närvarat på styrelsemöte
- Närvarat på workshop med sektionen
- Möte med Science Park
- Släppt biljetter på Hitract

- Vice ordförande

- Planerat inför 5-TEK

- Ekonomiansvarig

- Hjälpt till och planerat inför 5-TEK



Dokumentdatum: 2022-09-19

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

- Utbildningsansvarig

- Skrivit till bibblan att vi vill ha kvar torsdagar i studio 1
- Planerat 5-TEK tillsammans med Matilda, Simon och Frida
- Inhandlat material inför 5-TEK
- Fixat powerpoint 5-TEK

- Eventansvarig

- Fått godkännande från SBN att få 100 kr per person till sittningen
- Släppt biljetter till sittningen
- Mailat stuk och fått bekräftat att hyra dukar
- Mailat enströms blommor till sittningen
- Faställt budget till sittning
- Gjort ett formulär till nomineringar för priser
- Mailat alla lärare igen

- Resansvarig

- A-kit projektet är nu slutför, bra jobbat gänget! :)
- Skrivit en plan för "Boda Borg + Sara Kulturhus"-resan
 - Siktat mot slutet av november, 19 eller 20
 - Behöver lägga upp en intresseanmälan ikväll

- Näringslivsansvarig

- Möte med AFRY angående gemensam casekväll med exempel från verkligheten där arkitekter och brandkonsulter möts. (Preliminär datum för arbetsmarknadsevent vecka 49 torsdag 8/12)
- Planering inför 5-TEK med Matilda, Karin och Simon
- Möte med Science Park

- Informationsansvarig

- Kollat priser angående merch
- Fixat A-grill -film

- Administrationsansvarig**§ 10. DISKUSSION**

- Teambuilding på fredag! Vilka vill hosta cykelfest? **(Hanna)**
Julia, Matilda, Adrian, Hanna (rutten)
Fredag 23/9
- Köpt biljetter till jubileumssittning? **(Hanna)**
Påminnelse att köpa!



Dokumentdatum: 2022-09-19

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

- Byter geofika med GARM **(Hanna)**
Nytt datum: 19/11
- Plan inför 5-TEK? **(Hanna)**
Se 3 punkter ner
- Utskick av formulär till priser, Arktis instagram eller "klasschattar" **(Julia)**
Lägg ut i veckan, fokus på att sälja biljetter först
Pris: diplom + blommor
- Fotograf till sittningen **(Julia)**
Kolla runt med bl.a. print
Hanna och Karin skulle kolla med Wilmer
- 5-TEK **(Karin)**
 - "Bygg ett hus", de blir indelade i smågrupper och ska tillsammans göra en modell av en gemensamt framtagna byggnad.
 - Powerpointen ligger i 5-TEK mappen, under anteckningar i pp står ungefär vad som ska sägas.
 - Inför mässan, lägg in arbeten ni är nöjda över som Jasmine kan visa upp, under mappen "tidigare arbeten".
 - Några fler material behöver inhandlas
 - Ni som ska dit får gärna ta med brytknivar
 - 21/9: Simon, Karin, Frida, Hanna, Matilda
 - 22/9: Simon, Adrian, Hanna, Matilda
- Fotografering? Ska studio 2 bokas? **(Karin)**
Måndag 26/9 pass 2
- Beställa merch? **(Linh)**
Klistermärken, tygpåsar, termos?
- Bromålning **(Matilda)**
Prel. 13:00 24/9

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

När ses inför teambuilding **(Adrian)**
17:00

§ 12. BESLUT

Föredragare: Frida Dahlbäck

Frida Dahlbäck föreslår mötet att välja Emilia Lännevall till Näringslivsutskott



Dokumentdatum: 2022-09-19

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

Mötet beslutar

att välja **Emilia Lännevall** till Näringslivsutskott

Föredragare: Julia Persson

Julia Persson **föreslår mötet att** välja Olivia Pilkvist till Eventutskott

Mötet beslutar

att välja **Olivia Pilkvist** till Eventutskottet.

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa vecka måndag kl. 12.00

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12.50